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Kære Beboere på Jacobsmindevej 
 
Vi indkalder hermed til den ordinære generalforsamling 2011 for vejlavet Jacobsmindevej. 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 
 

1) Valg af dirigent 
2) Formandens Beretning 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4) Godkendelse af kontingent for indeværende år 
5) Indkomne forslag til afstemning 
6) Valg af bestyrelse og Suppleanter 
7) Eventuelt 

 
Ad. 3) Vi har vedlagt regnskab for 2010, samt et forslag til budget for 2011. Se Bilag. 
 
Bemærk, at bestyrelsen foreslår, at kontingentet for 2011 hæves fra 1500 kr. de senere år til 2500 
kr. i 2011. Derudover foreslår bestyrelsen, at den får bemyndigelse til at indkræve et 
ekstrakontingent på op til 500 kr. pr parcel primo 2012, såfremt det foreslåede budget overskrides. 
Anledningen er, at vejen 2 år i træk har brugt væsentlig mere på snerydning end de samlede 
kontingentindbetalinger fra alle parceller på vejen tilsammen.  
 
 
Ad. 5) Vedrørende forslag fra medlemmerne står der i vedtægterne: 
  

”Forslag fra medlemmerne til afstemning på generalforsamlingen skal være 
bestyrelsen i hænde senest 2 uger før generalforsamlingen og udsendt til de øvrige 
medlemmer senest 5 dage før generalforsamlingen.” 

 
Ad. 6) Ingen af bestyrelsesmedlemmerne er på valg i år. Peter (nr 19) og Poul (nr 17) er valgt i 
2010 og er valgt for 3 år, de kommer på valg i 2013. Christian (nr 1) er indtrådt som suppleant for 
Jimmy, der blev valgt i 2009. Christian kommer derfor på valg i 2012. Suppleanterne, Bodil (nr 10) 
og Julie (18B) blev valgt i 2010 og kommer derfor på valg i 2013.  
 
 
Med venlig hilsen og vel mødt: 
Bestyrelsen 
 
Christian (nr 1), Poul (nr 17) og Peter (nr 19).  
 
Bilag: Regnskab 2010 og budget 2011. 
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Se bilag; formandens beretning 2011 

1) Hans Jørgen blev valgt som dirigent og fungerede som en glimrende sådan til stor tilfredshed for alle. 

2) Formanden Christian tog fat på sin beretning, som er delt op i emner her: 

a) Vejreparation og lamper på vejen; de omtalte skader på vejen og forhold omkring vejens lamper vil 

formanden følge op ved at kontakte entreprenør. 

b) Fortov og vedligehold; på grund af – endnu en – uventet hård vinter er vejens kasse nu tom og 

bestyrelsen indstiller til en kontingentforhøjelse til 2500,-kr.pr. parcel i 2011 med en mulighed for at 

inddrive yderligere 500,- kr. pr. parcel, skulle vinteren vise sig uventet hård igen. 

c) Nye byggerier i hhv. nr. 16 og 19 blev noteret opført uden andet end positive bemærkninger fra 

formanden. Byggeprojekt for 18b er klar og godkendt, og Julie og Christian ønskes held og lykke med 

byggeriet. 

d) Opgaver; ingen hængepartier 

e) Arrangementer; der ses frem imod den kommende vejfest 2011. 

Dirigenten konstaterede, at formandens beretning blev godkendt med klapsalver. 

3) Regnskabet fremlages af kasserer Peter W. og regnskabet blev godkendt. 

4) Kontingentforhøjelse til 2500,- kr. pr. parcel for 2011, med mulighed for yderligere 500,- kr. pr. parcel i 

vinteren 2011/2012 blev vedtaget. Det bemærkes at kontingentet fremover forventes at være identisk med 

de tidligere års. 

5) Der var forslag fra kassereren om en mailingliste til hurtig kommunikation til alle beboere på vejen – det 

besluttedes i stedet at sikre at kontaktoplysningerne på Jacobsmindevej.dk holdes opdateret af alle.  

6) Spænding om nyvalg til formandsposten må vente et år endnu, de øvrige poster 2 år endnu. 

7) Eventuelt;  - Bente (nr. 1) har deltaget i foreningen ”Stejlepladsens venner” og nye kræfter søges; krav: ,man 

skal kunne deltage i få møder men om formiddagen. Dirigenten understregede at der bestemt findes 

formiddagsledige individer på vejen der kan påtage sig opgaven – henvendelse til Bente for info.   

-Borgmesteren udtrykker ønske om at deltage i et af vejens møder for at komme i dialog, inviteres i 

forbindelse med næste generalforsamling. 

- Der blev udtrykt et ønske om at parkering på vejen begrænses mest muligt og at parkering helst skal ske på 

egen grund. 

- Endelig var nye oplysninger om en snarlig total opgravning af vejen foretaget i licitation fra Fredensborg 

Forsyning et emne der krævede en del opmærksomhed. Angiveligt bliver vejens hovedkloakledning skiftet 

og derfor de gule graffitimarkeringer ved hver parcels kloakstik.  

Poul, sekretær, nr. 17 


